
REFERAT FAU-MØTE 28.01.25 
 
Sted: Personalrommet på Kampen Skole 
Tid: Tirsdag 28. Januar kl 18:30 
 
 
Tilstede: 
Ingrid Time (1A), Siw Stordahl (1B - vara), Birte Warland (1C), Astrid Windingstad (2A), 
Runhild Meling (2B), Lene Lithun (2C), Jon Heskestad (3A), Linn Håvik (3B - vara), Lena 
Napoli (3C), Jostein Kallevik (4A), Sigrid Diesen (4B), Rune Stigedal (4C), Elin Søreide 
(5B), Maria Aano Reme (6A), Aurimas Karaciauskas (6A - vara), Andreas Ingebrigtsen 
(6C), Vegard Gjerstad-Sørensen (6D), Jonas Marstrand (7A), Hanne Pedersen (7B), 
Anette Bowitz (Rektor) 
 
 
Møteleder: Sigrid Diesen 
Referent: Lene Marie Lithun 
 
 
Orienteringssaker 
På grunn av vinterferien, så er neste FAU-møte ikke før 25. mars. 
 
Referater fra FAU-møter publiseres her: 
https://www.minskole.no/kampen/underside/21463,  
og referat fra SU-møter publiseres her:  
https://www.minskole.no/kampen/underside/21494 
 
Årshjul for skoleårets siste halvår ligger til slutt i sakslisten. 
 
 
Diskusjonssaker 
 
Sak 01/25 Godkjenning av innkalling, saksliste 

a) Velkommen til FAU-møtet. 
b) Saker til Eventuelt 
c) Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 
Sak 02/25 Info fra arbeidsgruppene 
 
Info fra arbeidsgruppene: 

 Skoleveigruppen 
o Leder: Jostein Kallevik 
o Aktiviteter: 

 Refleksvestkonkurransen 
 Trafikkvaktordningen 

 Lærdalkrysset er ikke i bruk 
 
  

https://www.minskole.no/kampen/underside/21463
https://www.minskole.no/kampen/underside/21494


 Skolemiljøgruppen 
o Leder: Lena Napoli 
o Aktiviteter: 

 Ingen planlagte aktiviteter i årshjulet frem til neste FAU-møte. 
 Lene og Sigrid har vært på SoMe workshop i regi KFU i januar. Ref. 

egen sak: 05/25. 
 Skolemiljøtiltak: Skolemiljøgruppen er i kontakt med rektor/skolen om 

et mulig opplegg for elevene der hensikten er å bidra til økt 
engasjement og medvirkning blant elevene på skolen («min 
drømmeskole»). (v/ Maria og Lena) 

 Forslag om å starte med 5., 6. eller 7. trinn. 
 Rektor har sjekket med pedagogene om hvor dette kan passe 

inn i et evt. opplegg samkjørt med skolen. Rektor sjekker også 
med elevrådet. Følges opp videre. 

 Spørsmål til skolemiljøgruppen fra Rektor: Oppdatering av 
HMS planen pågår og gammel HMS plan ble sjekket opp mot 
arrangementer fra årshjulet. 

 
 Arrangementsgruppen 

o Leder: Elin Søreide 
o Aktiviteter: 

 Søndagskafè på Byhaugkafeen: 
 FAU Kampen Skole har fått søndag 16. mars. 
 Arrangementsgruppen følger opp at Trinnkontaktene på 2. trinn 

får informasjon om deres oppgaver (lage vaktlister, ordne med 
kaker og andre innkjøp/oppgaver). 

 
 
Sak 03/25 Matpenger på SFO 
SFO opplever å ha et overforbruk hver måned relatert til mat, til tross for flere tiltak som er 
iverksatt for å holde kostnadene nede. Satsen er ikke økt på flere år, men med økte 
matvarepriser så ser skolen/SFO at det er vanskelig å kjøpe inn god og sunn mat innenfor 
budsjettet.  
 
FAU-leder videreformidler informasjon fra SFO-leder:  
- Informasjon: SFO planlegger å øke matpengene med 30 kr per måned (100 % og  

60 % - plass) 
o KFU innspill: Støtter en økning. 

 
 

Sak 04/25 Kampen Skole 100 år 
 
Rektor informerte om status på planlegging/arrangementer relatert til at Kampen Skole er 
100 år i 2025. 
 
Arrangementskomiteen for Kampen Skole 100 år:  
- Foreldre: Sigrid Diesen, Lene Lithun, Edvard Hands. Miriam Øksnevad.  
- Fra skolen: Skolens ledelse. 
Komiteen skal lage et rammeverk for feiringen og vil nok trenger flere hjelpere etter hvert. 
- Første møte har ikke vært enda. 
 



Skolesang: Pågår, nærmer seg innspilling. Skal være klar til 17. mai. Vil være med 
korpsnoter. Solekoret skal bli involvert også. 
Forslag om å lage en musikkvideo? Har noen foreldre kompetanse med å få spilt inn en 
video? Rektor vil sende ut forespørsel til foreldre. 
- Eksempel: Hannes lekestue, sang og musikkvideo. 
- Søknad om kulturmidler i kommunen: Avslag. 

o Skolen søker om midler andre steder. 
 
Uke 35 er satt av som jubileumsuke. Mange gode innspill fra de ansatte vedr. opplegg og 
arrangementer. 
 
 
Sak 05/25 Sosiale medier og aldersgrenser – KFU SoMe workshop 
 
To representanter fra skolemiljøgruppen har vært på SoMe workshop i regi av KFU. 
 
Det ble gitt en oppsummering av workshop og veien videre for KFU og Kampen Skole 
FAU. 
Presentasjon og info fra workshopen blir delt i Spondgruppen for trinnkontakter og FAU-
representanter. Det oppfordres til å bruke denne informasjonen til å skape engasjement i 
klassene, og ha som tema på foreldremøte. 
 
- Forslag til hvordan skape engasjement i klassen rundt mobiltelefon, sosiale medier, 

gaming etc. 
o Bruke Spond. Anonym spørreundersøkelse. Diskusjon. God erfaring fra en 

klasse på 2. og 4. trinn som har kjørt en slik anonym spørreundersøkelse. 
 
Spørsmål fra FAU vedr. digital kompetanse hos lærere. 
- Hva er greit mtp bruk av YouTube i undervisningen, nettspill på Chromebook osv. 
- Hva er greit å bruke som belønning på Chromebook i forbindelse med undervisning. 

o Rektor følger opp mot skolen. 
 
 
Sak 06/25 Info fra rektor 
 
- Jubileumskomiteen er satt. Ref. sak 04/25. 
- Kampen skole søker etter nye lærerer. Annonse ute nå. 43 søkere til lærerstillingene. 
- Foreldremøter på våren: Fokus på samarbeid. Lærere kontakter foreldrekontakter. 

Oppfordring til å ha Dialogkafè (foreldre sitter rundt småbord og diskuterer ulike 
temaer). Foreldremøtene kommer i uke 8. Må ha påminnelse i Vigilo, ikke kun info på 
ukeplan. Forslag til tema på foreldremøter: SoMe og digital mobbing. 

- Språkbruk på skolen: Skolen må ha en felles front for å få redusert den dårlige 
språkbruken.  

o Fokusuker i uke 8 og 10. 
- Rektor jobber med budsjett. Må få ned merforbruket. Stavanger kommune skal ha 100 

% stillinger.  
o Bemanningsnorm: Antall barn per voksen på SFO 

 Fra 12 barn ned til 15 barn per voksen i SFO - innstilling fra 
kommunedirektør. Dette skal behandles fra og med i morgen. 

 KFU støtter SFO sitt ønske om 12 barn per voksen. 
 
- Underholdning i spisetiden: Dette skal være likt på trinnet. Ikke skjerm hele spisetiden. 



 
Sak 07/25 Info fra Samarbeidsutvalget 
Siste møte var før jul. 
SU-leder informerte litt om brukerundersøkelse, kartleggingsundersøkelse på 3. trinn og 
elevundersøkelsen. 
Kommunen har vært på skolen og sett på belysningsplan. Denne er nå godkjent og 
belysningen vil bli bedre (skolegård etc). 
 
 
 
 

Årshjul for 2025, frem til sommerferien. 
 

 
 


